

Doorneweerd Assurantiën bv

Bedrijven en arbeidsvoorwaarden verzekeringen

Fiscale en sociale cijfers 2020

Inkomstenbelasting – tarieven en vrijstellingen

Tarieven box 1 < AOW		
Inkomen	IB + Pvv	Maximum
Tot € 68.508	37,35%	€ 25.587
Vanaf € 68.508	49,50%	-

Tarieven box 1: AOW geboren vanaf 1-1-1946		
Inkomen	IB + Pvv	Maximum
Tot € 34.713	19,45%	€ 6.751
Tot € 68.508	37,35%	€ 19.373
Vanaf € 68.508	49,50%	-

Tarieven box 1: AOW geboren vóór 1-1-1946		
Inkomen	IB + Pvv	Maximum
Tot € 35.376	19,45%	€ 6.880
Tot € 68.508	37,35%	€ 19.254
Vanaf € 68.508	49,50%	-

Tarief box 2	26,25%
--------------	--------

Tarief box 3		30%
Grondslag sparen/beleggen	Forfaitair rendement x 30%	
tot € 72.798	0,54%	
van € 72.798 tot € 1.005.573	1,27%	
Vanaf € 1.005.573	1,60 %	
Peildatum	1 januari 2020	

Heffingskortingen	
Alg. heffingskorting (max.) < AOW	€ 2.711
Alg. heffingskorting (max.) > AOW	€ 1.413
Arbeidskorting (max.)	€ 3.819
Inkomensafh. combinatiekorting	€ 2.881
Jonggehandicaptenkorting	€ 749
Ouderenkorting (max.)	€ 1.622
Alleenstaande ouderenkorting	€ 436
Korting voor groene beleggingen	0,7%
Levensloopverlofkorting per jaar	€ 219
Levensloopverlofkorting maximaal	€ 1.314

Vrijstellingen box 3	
Heffingsvrij vermogen *	€ 30.846
Bezittingsvrijstelling kapitaalverz. *	€ 123.428
Uitvaartverzekeringen	€ 7.232
Groene beleggingen *	€ 59.477
Contant geld *	€ 543
Schuldendrempel *	€ 3.100
(*) dubbel voor partners	

Tariefcorrectie (3,5% in 2020)	
Aftrek kosten tegen maximaal	46%
Geldt o.a. voor aftrekbare kosten eigen woning, persoonsgebonden aftrek (giften, alimentatie e.d.), specifieke zorgkosten, ondernemersaftrek (o.a. zelfstandigenaftrek) en MKB-winstvrijstelling.	

Inkomstenbelasting - lijfrente

Lijfrentepremieaftrek Let op! GEEN tariefcorrectie		
Jaarruimte 13,3% x premiegrondslag – 6,27 A – FOR		
AOW-franchise	€	12.472
Maximale premiegrondslag	€	110.111
Jaarruimte (maximaal)	€	12.986
Reserveringsruimte (maximaal)	€	7.371
Reserveringsruimte v/a 10 jaar < AOW	€	14.552
Stakingslijfrente	>= AOW – 5 jaar	€ 467.044
	>= AOW – 15 jaar	€ 233.530
	overige gevallen	€ 116.771

Lijfrente grensbedragen	
Tijdelijke oudedagslijfrente maximaal	€ 22.089 p/j
Overbruggingslijfrente maximaal	€ 63.288 p/j
Afkoopgrens kleine lijfrente	€ 4.475
Afkoopgrens bij arbeidsongeschiktheid	€ 41.790

Inkomstenbelasting - eigen woning

KEW/SEW/BEW	
Vrijstelling	€ 168.500

Kamerverhuurvrijstelling	
Maximum per jaar	€ 5.506

Tariefcorrectie (3,5% in 2020)	
Aftrek kosten tegen maximaal	46%

Hillenaftrek	
Gefaseerde afname, aftrek beperkt tot	93,33%

Eigenwoningforfait		
WOZ meer dan	niet meer dan	forfait
-	€ 12.500	0%
€ 12.500	€ 25.000	0,20%
€ 25.000	€ 50.000	0,35%
€ 50.000	€ 75.000	0,45%
€ 75.000	€ 1.090.000	0,60%
€ 1.090.000		2,35%*
(*) Het genoemde percentage van 2,35% geldt alleen voor de waarde boven het grensbedrag van € 1.090.000		

Fiscale en sociale cijfers 2020

Inkomstenbelasting – zelfstandig ondernemer

Ondernemersaftrek	
Zelfstandigenaftrek	€ 7.030
Startersaftrek	€ 2.123
S&O aftrek	€ 12.980
Stakingsaftrek	€ 3.630

Oudedagsreserve	
Toevoeging (dotatie)	9,44%
Maximale dotatie	€ 9.218

MKB winstvrijstelling	
Over winst na ondernemersaftrek	14%

Erf- en schenkbelasting – tarieven en vrijstellingen

Tarieven			
Verkrijger	/ verkrijging	< € 126.723	> € 126.723
Partner/kinderen		10%	20%
(Achter)kleinkinderen		18%	36%
Overigen		30%	40%

Vrijstellingen erfbelasting	
Partners	€ 661.328
Kinderen en kleinkinderen	€ 20.946
Ouders	€ 49.603
Overig	€ 2.208

Vrijstellingen schenkbelasting	
Jaarlijkse vrijstelling ouders-kinderen	€ 5.515
Eenmalig, ouders-kinderen (18-40 jaar)	€ 26.457
Eenmalig, ouders-kinderen (18-40 jaar) dure studie	€ 55.114
Eenmalig, verkrijger 18-40 jaar ten behoeve van eigen woning	€ 103.643
Jaarlijkse vrijstelling derden	€ 2.208

Overige belastingen

Tarief vennootschapsbelasting	
Winst t/m € 200.000	16,50 %
Winst boven € 200.000	25,00 %

Tarief omzetbelasting	
Algemeen tarief	21%
Verlaagd tarief	9%

Tarief overdrachtsbelasting	
Woningen	2%
Niet-woningen	6%

Tarief assurantiebelaasting	
Tarief	21%

Sociale cijfers per 1 januari 2020

Algemene ouderdomswet (AOW) bruto		
	Per maand	Vak. toeslag
Partners	€ 833,92	€ 51,46
Partners met max. toeslag	€ 1.667,84	€ 102,92
Alleenstaande	€ 1.230,24	€ 72,04

Algemene Nabestaandenwet (Anw) bruto		
	Per maand	Vak. toeslag
Nabestaandenuitkeringen	€ 1.230,49	€ 87,39
Verzorgingsuitkering	€ 773,97	€ 62,42
Wezenuitkering tot 10 jaar	€ 393,76	€ 27,96
Wezenuitkering 10-16 jaar	€ 590,64	€ 41,95
Wezenuitkering 16-21 jaar	€ 787,51	€ 55,93

Wettelijk minimumloon (vanaf 21 jaar) bruto	
Per maand	€ 1.653,60

Premiepercentages volks- en werknemersverzekeringen		
Wet	Werkgever	Werknemer
AOW	-	17,90%
Anw	-	0,10%
Wlz	-	9,65%
WAO/WIA-basispremie	6,77%	-
Whk-rekenpremie	1,28%	-
Awf (laag/hoog)	2,94%/7,94%	-
Werkgeversheffing Zvw	6,70%	-
Zvw-heffing verlaagd	-	5,45%

Maximum dagloon	
Per dag	€ 219,28

Maximum premie- en bijdrageloon Zvw	
Per jaar	€ 57.232

Het overzicht fiscale en sociale cijfers 2020 is met grote zorgvuldigheid samengesteld. Er kunnen echter geen rechten aan worden ontleend.